

STANDS ET PUBLICITÉ

EXHIBITION & ADVERTISING

Pendant toute la durée du congrès, une exposition aura lieu.

Toutes les pauses café auront lieu dans l'espace d'exposition permettant d'échanger dans une ambiance conviviale.

During the congress, an exhibition will be held.

All coffee breaks will take place in the exhibition allowing attendees and exhibitors to exchange in a friendly atmosphere.

START UP CORNER - 500 € TTC

- 2 entrées au congrès
- 1 mange debout
- 2 assises hautes
- 1 kakémono (fourni par la start up)
- 2'/2 slides sur scène avant la 1^{ère} pause café
- 1 slide « case study » projetée en boucle dans la salle d'exposition selon le template fourni

- 2 entrances to the congress
- 1 high table
- 2 high seats
- 1 kakemono (provided by the start up)
- 2'/2 slides on stage before the 1st coffee break
- 1 «case study» slide projected in a loop in the exhibition room according to the template provided

STAND - 1 500 € TTC

- 1 entrée au congrès
- 1 table (sans nappage)
- 2 chaises
- 1 kakémono (fourni par l'exposant)
- 2'/2 slides sur scène avant la 1^{ère} pause café
- 1 slide « case study » projetée en boucle dans la salle d'exposition selon le template fourni

- 1 entrance to the congress
- 1 table (without tablecloth)
- 2 chairs
- 1 kakemono (provided by the exhibitor)
- 2'/2 slides on stage before the 1st coffee break
- 1 «case study» slide projected in a loop in the exhibition room according to the template provided

Advertising in the book of abstracts (digital format only) 600 € TTC

Vous souhaitez sponsoriser une pause café, le cocktail apéritif ou encore le dîner de gala ? Contactez-nous pour en discuter !

Would you like to sponsor a coffee break, the cocktail party or the gala dinner? Contact us to discuss it!

